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ХАРКІВСЬКИЙ НАЦІОНАЛЬНИЙ УНІВЕРСИТЕТ 

РАДІОЕЛЕКТРОНІКИ 

 

 

ПРОТОКОЛ № 6 

від 01.11.2023 року 

 

засідання постійно діючої комісії з оптимізації структури та фінансових 

витрат університету 

 

 

ПРИСУТНІ: 

Голова комісії – Василь РОССІХІН,проректор з ІКРА;  

заступник Голови комісії – Олексій ЛЯШЕНКО, декан факультету КІУ; 

секретар комісії – Ірина КОНОНЕНКО, заступник начальника відділу кадрів.  

 

Члени комісії:  

Андрій ФРОЛОВ, директор ННЦЗФН;  

Зоя ДУДАР, завідувачка кафедри ПІ; 

Олександр ЛЕМЕШКО, завідувач кафедри ІКІ ім. В.В. Поповського; 

Валентин ФІЛАТОВ, завідувач кафедри ШІ; 

Віталій ТКАЧОВ, помічник ректора з питань ІТ; 

Аліна МІХНОВА, начальник навчального відділу; 

Наталія ТОХТАМИШ, заступник головного бухгалтера з ПФР; 

Сергій ЧЕПЕЛА, начальник відділу кадрів;  

Олександр КУШИЛІН, головний інженер. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Питання організаційно-правового забезпечення функціонування та утримання 

ВСП «Дослідний завод ХНУРЕ». 

 

2. Сучасні інноваційно-наукові підрозділи в структурі Університету. 

 

3. Різне. 

 

СЛУХАЛИ: 

1. Бухгалтера-ревізора 1 кат. відділу внутрішнього аудиту БАРАБАША Едуарда 

про діяльність Дослідного заводу ХНУРЕ. Він підкреслив, що Дослідний завод 

університету є відокремленим структурним підрозділом ХНУРЕ, але на 
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теперішній час є неприбутковим дотаційним підрозділом. Свої функції, що 

передбачені Положенням про Дослідний завод, не виконує. Замовлення для 

роботи заводу відсутні. Всі доходи від незначних замовлень, 

які були на заводі і зараз є, надходять лише на виплату заробітної плати 

працівникам заводу та на оплату комунальних платежів. Відділ внутрішнього 

аудиту вважає недоцільною роботу Дослідного заводу ХНУРЕ та робить 

висновок, що діяльність заводу необхідно припинити. 

 

2. Директор ННЦЗФН, голова ППО ФРОЛОВ Андрій виступив про необхідність 

перевірки достовірності попередніх даних щодо прибутків Дослідного заводу та 

виконання згідно планів заводу певних завдань. 

 

3. Завідувач кафедри ІКІ ім. В.В. Поповського ЛЕМЕШКО Олександр 

запропонував перевірити надходження фінансів в університет від діяльності 

заводу, а саме для виконання наукових розробок. Також запропонував 

переглянути протоколи попередніх засідань ректорату університету щодо 

виступів проректора з наукової роботи, який звітував про діяльність Дослідного 

заводу та отримання університетом прибутків від цієї діяльності. 

 

4. Завідувачка кафедри ПІ ДУДАР Зоя підтримала виступ Лемешка Олександра в 

частині перевірки інформації по виступах проректора з наукової роботи на 

ректоратах щодо діяльності заводу, а також запропонувала переглянути 

матеріали Вченої ради університету про фінансові надходження від Дослідного 

заводу на рахунок по науці. 

 

5. Декан факультету КІУ ЛЯШЕНКО Олексій підтримав виступ Лемешка 

Олександра та Дудар Зої. 

 

УХВАЛИЛИ: Проаналізувавши інформацію щодо діяльності Дослідного заводу 

ХНУРЕ комісія дійшла висновку про недоцільність існування Дослідного заводу 

університету в якості відокремленого структурного підрозділу ХНУРЕ та вважає 

рекомендувати в.о. ректора ХНУРЕ Ігорю РУБАНУ припинити діяльність цього 

підрозділу. 

 

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: за – 12; 

проти – немає; 

утримались – немає; 

не голосували – немає. 
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2. Обговорення другого питання щодо сучасних інноваційно-наукових 

підрозділів в структурі Університету одностайно було вирішено перенести на 

наступне засідання комісії. 

 

3. З третього питання порядку денного виступив начальник відділу кадрів 

ЧЕПЕЛА Сергій, який доповів про надходження до комісії службової записки 

директора ЦПО про вивід з простою методиста вищої категорії ХЕЛЕМЕНДИК 

Тетяни. Чепела Сергій доповів, що директор ЦПО не обґрунтувала детально 

необхідність цього виводу з простою Хелемендик Тетяни. 

 

УХВАЛИЛИ:  

Не рекомендувати в.о. ректору вивід з простою методиста в/к ЦПО на 

роботу до більш детального обґрунтування цієї необхідності її роботи після 

простою. Розглянути вказану службову записку директора ЦПО на наступному 

засіданні комісії. 

 

 

РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: за – 12; 

проти – немає; 

утримались – немає; 

не голосували – немає. 

 

 
Головуючий Василь РОССІХІН 

 

 
Секретар Ірина КОНОНЕНКО 


